
Zápisnica z verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Pavčina Lehota, 

ktoré sa konalo 10.08.2018 v Pavčinej Lehote 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Zahájenie 

2. Zoznámenie so zápisom do kroniky za rok 2017 

3. Schválenie  uznesenia k volebnému obdobiu 2018 -2022 /úväzok starostu, počet poslancov, volebné obvody/ 

4. Informácie o ukončení projektu výstavby chodníka a verejných priestranstiev, pripravované projekty, stav  
 spracovania ÚP O PL, kultúrna akcia - Ploštín Punk 

5. Rôzne  

6. Uznesenie 

7. Záver  

K bodu 1/ 

Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Miroslav Ščasný. 

Privítal prítomných poslancov, skonštatoval, že zasadnutie je uznášania schopné. Predniesol program a ten sa 
bez pripomienok schválil. Písaním zápisnice bola poverená Mgr. Radka Kureková. 

K bodu2/ 

Starosta požiadal Mgr. Staroňovú, aby oboznámila prítomných poslancov so zápisom do kroniky za rok 2017. 
pripomenula princípy zapisovania do obecnej kroniky – osnovu danú pre kronikárov. Venovala sa nasledujúcim 
bodom: voľby v obci, zasadnutia zastupiteľstiev, rozpočet obce, prijatá VZN, práca OÚ, územný plán obce, 
športové aktivity, ihrisko za PZ, rádio Regína, výstavbové projekty, ochrana ŽP, školstvo, kultúra, cirkev, šport, 
organizácie v obci, zo života občanov, počasie. 

Prítomní poslanci následne pripomienkovali následné body, ktoré by bolo vhodné do zápisu doplniť a to: 
stavebný rozmach v obci, počty nových kolaudácií a vydaných SP, podnikanie v Agro Siná, informácie od Ing. 
Šeba, spresniť informácie z MŠ – prijatie tretej učiteľky. 

K bodu 3/  

Starosta – požiadal prítomných, aby sa vyjadrili k navrhnutým uzneseniam, ktoré sa týkajú práce OÚ 
a zastupiteľstva v novom volebnom období. Prítomní vyjadrili súhlas so systémom práce a uznesenia schválili.     

K bodu 4/ 

Starosta – informácie k projektom: 

A/ verejné priestranstvá a chodník – práce ukončené, administratívne sú ešte drobné nedostatky, najvyššia 
čiastka ešte čaká na preplatenie po úprave drobných odchýlok, obec bude doplácať asi 5800 € za práce 
vykonané navyše – nad rámec projektu /odstránenie múrika pri cintoríne, napojenie chodníka na cestu, betonáž 
el.osvetlenia pri Jednote a iné/. Nedokončenie je spôsobené chýbajúcou dlažbou cca 67 m² z dôvodu navýšenia 



prác a nesprávneho výkazu. Po dokončení sa musí urobiť geodetické zameranie, je podaná žiadosť o kolaudáciu- 
vykonať prevod komunikácie z E evidencie do C evidencie. GP je objednaný u Ing. Martina Nechuty. 

B/ Zvonica – v prípade vyhlásenia výzvy a budeme spĺňať podmienky, žiadosť sa podá, projekt je pripravený, 
vyjadrenie od KPÚ Žilina je hotové 

C/ Chodníky a verejná zeleň – pripravuje sa výzva, pripravuje sa PD na Chodník Kačenga- Urban-Pethö-Mosúr 
pri Vajsovi-výtok na nižnom konci. K žiadosti bude pripojený chodník MŠ-poľnodvor. Vykonalo sa geodetické 
zameranie ako podklad k PD. 

D/ Spevnená plocha pri cintoríne – prebieha výber dodávateľa stavby, financované bude z rozpočtu obce, 
plánované financie z MAS zostanú do budúceho obdobia 

E/ Priepust – melioračný kanál – je podpísaná zmluva s Environmentálnym fondom, dodávateľ – Cestné stavby 
LM, požiadavka realizácie do 15.10.2018, celková cena 8500 €, dotácia 5000 €. 

F/ ÚP obce Pavčina Lehota – bola podaná žiadosť o vyjadrenie krajského úradu odboru ŽP a pozemkový, ktoré 
budú tvoriť prílohu k žiadosti na krajský stavebný úrad, ktorý odporučí schváliť ÚP na zasadnutí zastupiteľstva. 

G/ MŠ – podaný projekt – prešiel administratívnou kontrolou 

H/ Kultúrna akcia – Ploštín Punk – 12.08.2018 o 17.00 hod, pomoc pri stavbe stanu a pri rozmiestnení stoličiek, 
uvítanie, občerstvenie 

K bodu 5/ 

Rôzne  

Starosta – a/ z peňazí OCR sú zakúpené striešky na tabule 

b/ bude nutné vypracovať a vyvesiť prevádzkový poriadok na nové ihrisko 

c/ požiadal poslancov o pomoc pri kontaktovaní majiteľov pozemkov pod PZ a osobnom odovzdaní pripravených 
zmlúv o odkúpení pozemku – poslanci sa dohodli na spoločnom postupe pri jednaní s majiteľmi pozemkov 

d/ M. Benická – pripomenula nutnosť opravy poškodenej priekopy na novom chodníku- starosta – bude sa 
tomuto problému venovať – podá reklamáciu u zhotoviteľa 

e/ Mgr. Kureková – ako sa vybavilo osadenie dopravných značiek – starosta – Ing. Vyparina má projekt 
vypracovaný a je odoslaný na schválenie na patričné úrady 

f/ starosta – oslavy SNP – prebehnú tradične podľa zabehnutého scenára 

g/ Ing. Hajkovský – mreža pri cintoríne – hlboká priekopa – starosta – bude sa venovať 

h/ P. Okoličány a Mgr. Kureková – nepokosené priestranstvá majiteľmi pozemkov – nutnosť vyzvať, aby si 
pokosili 

ch/ M. Benická – ako obec stojí s vybavením optických káblov – starosta – zatiaľ bez odpovedi, ešte raz požiada 
o stanovisko a pošle odpoveď poslancom 

- Je nutné zakúpiť dve krhly na cintorín 

i/ P. Okoličány – bude nutné zvolať brigádu na nové ihrisko – pozbierať skaly a vykonať koncové úpravy 

- Dohodnuté na piatok 17.08.2018 poobede 

 

 



 

K bodu 6/ 

Mgr. Kureková prečítala uznesenia a to sa aj schválilo. 

 

K bodu7/ 

Starosta poďakoval prítomným za aktívnu účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

V Pavčinej Lehote, 10.08.2018 

Zapísala:  Mgr. Radka Kureková     .......................................................... 

        .......................................................... 

                Miroslav Ščasný – starosta obce Pavčina Lehota 

 

 


